



**Kanta Murali** – kantamurali@gmail.com

Kanta is an Associate Professor of Political Science at the University of Toronto. She received her BA in Economics from Smith College, M.Sc in Development Studies from the London School of Economics and Political Science, and a Ph.D in Politics from Princeton University. She started playing tennis when she was five years old and the sport has been an integral part of her life since then. She has competed at the junior and college levels, and has played Masters tournaments actively since 2014. She was a two-time NCAA All-American (Division III) in singles. She has won eight Canadian senior national titles, represented Canada three times at the World Masters Team Championships, and won a bronze medal in women’s doubles in the World Masters Individual Championships in 2024. A resident of Toronto, she plays at the Queen’s Club in the winters, where she is also a board member, and at Cottingham and Winston Churchill Park tennis clubs in the summer. She is passionate about tennis and committed to giving back to the sport that has given her so much.

**Kanta Murali** – kantamurali@gmail.com

Kanta est professeur associé de sciences politiques à l’Université de Toronto. Elle est titulaire d’un baccalauréat en économie du Smith College, d’une maîtrise en études du développement de la London School of Economics and Political Science et d’un doctorat en sciences politiques de l’université de Princeton. Elle a commencé à jouer au tennis à l’âge de cinq ans et ce sport fait partie intégrante de sa vie depuis. Elle a participé à des compétitions juniors et universitaires, et participe activement aux tournois de tennis des maîtres depuis 2014. Elle a été deux fois All-American de la NCAA (division III) en simple. Elle a remporté huit titres canadiens de tennis des maîtres, a représenté le Canada trois fois aux Championnats du monde par équipes et a gagné une médaille de bronze en double féminin aux Championnats du monde individuels en 2024. Résidente de Toronto, elle joue au Queen's Club en hiver, où elle est également membre du conseil d’administration, et aux clubs de tennis Cottingham et Winston Churchill Park en été. Elle est passionnée de tennis et s’est engagée à redonner à ce sport qui lui a tant apporté.